



## STYREMØTE NMKL 2023/4 REFERAT

<b>Møtetid</b>	<b>14.06.2023 KL. 15:00</b>		
<b>Møtested</b>	Brockenfield Gundogs Tore Imset, Hammerenveien 283, 1912 Enebakk		
<b>Innkalte Oppmøte</b>	Styret, Redaktør Fuglehunden, kasserer Kristin Ruud Alvseike, Harald Brufnot, Stig Hovland. Jan Teigen, Hilde Balke, Nils Roar Sælthun		
<b>Meldt fravær</b>	Martine Rudi Teige, Lena Fjærem Lemstad, Amund Lundqvist, Monica Johansen, Kirsti Danielsen, Ingrid Larsen, Frode Haugli		
<b>Andre ikke møtt</b>			

<b>43/23</b>	<b>Godkjenning av innkalling</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Valg av referent: Nils Roar</li><li>• Er møtet beslutningsdyktig? Ja, fem stemmeberettigede</li><li>• Saker under eventuelt? Test og demonstrasjon av stemmeforsterker</li></ul>

<b>44/23</b>	<b>Referat fra forrige styremøte</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 09.05.2023</li><li>• Godkjent etter anonymisering av personer.</li><li>• Hengesaker:<ul style="list-style-type: none"><li>• Premier (Jaktrådet og Utstillingsrådet) (<i>apportbukker og kopper, bukker innkjøpt</i>)</li><li>• Utarbeidelse av beskrivelse av oppgaver som ligger til rådene (rådsledere)</li><li>• Ny vandrepokal (Harald)</li><li>• Bestille dommerskjemaer fra FKF (Nils Roar sjekker hva vi har) (<i>vi har rikelig</i>)</li><li>• Status instruktørliste – stor jobb å vaske listene. Amund, Harald, Stig – sitte sammen, fordele ringerunde. Kontakt FKF: Farnes, FKF.</li></ul></li></ul>

<b>45/23</b>	<b>Økonomi</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Budsjett- og regnskapsskjema Utkast fra Frode (vedlagt). Innspill sendes Frode.</li></ul>

<b>46/23</b>	<b>Oppdatert avlssystem</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Veien videre: Kristin, Harald og Eirik fokuserer på system for databehandling, herunder kontakt med NKK. Avlsrådene ser på metodikk og krav.</li></ul>

<b>47/23</b>	<b>Jaktrådet</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kommende aktiviteter <ul style="list-style-type: none"> <li>– Malungen: det meste er på plass. Har fått fire instruktører og bra med hjelpere. Planlegger for et egentreningsparti for de som har premierte hunder og som bare trenger en gjennomkjøring.</li> <li>- Budor: Eva Kulstadvik holder som vanlig i denne.</li> <li>- Stange: to dommere er på plass, pluss apportdommer.</li> <li>- Høyfjellsprøve Lierne.</li> </ul> </li> <li>• Det legges opp til å arrangere webinarer etter ferien når jakt(prøvene) nærmere seg.</li> <li>• Skjold til Stange, Budor, Malungen, pluss gave til Finland. Bestilles fra Gustavsen, Mjøndalen (Harald).</li> <li>• Rådsmedlemmer: Deltakeravgift dekkes for en hund for rådsmedlemmer som er aktive i arrangementet.</li> <li>• Oppgave- og utstyrsliste er under utarbeidelse, ligger på Jotta.</li> </ul>

<b>48/23</b>	<b>Avlsråd Grosser</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Nytt fra rådet</li> <li>• Ikke noe spesielt</li> </ul>

<b>49/23</b>	<b>Avlsråd Kleiner</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Nytt fra rådet</li> <li>• Jobber med utforming av informasjon til nettsiden vår. Justerer bla søknadsskjemaet for avlsgodkjenning så kravene kommer bedre frem.</li> <li>• Har godkjent noen avlshunder siden sist, samt en parring.</li> <li>• Angående nordisk mesterskap i Finland: en av deltakerne våre har måttet trekke seg, så vi må finne en erstatter.</li> </ul>

<b>50/23</b>	<b>Utstillingsrådet</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Sommersamlinga 9-11. juni i havn.</li> <li>• Skal avholde oppsummeringsmøte, ber med Benth Roger.</li> <li>• Oppdatering av huskeliste sommersamling</li> <li>• Dato satt til 15. -16. juni neste år pga NKK-utstilling i Trondheim helga før.</li> <li>• Etter møtet: <i>John Smedbakken er forespurt som dommer – bekræftet.</i></li> </ul>

<b>51/23</b>	<b>Dkene</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Nytt fra DK-ene</li> <li>• Daniel Kvammen, Bergen, overtar Vestland.</li> <li>• DK Finnmark har kommet godt i gang. .</li> <li>• Mail og kontaktinfo på nettsiden og fb oppdateres.</li> </ul>

<b>52/23</b>	<b>FKF</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Harald refererte fra:</li> <li>• Generalforsamling Fuglehunden AS og eiermøte</li> <li>• Fuglehundtinget 2023</li> <li>• RU-møte</li> <li>• Godt RU-møte i forkant av Fuglehundtinget. Nytt reglement for apport blir fremmet.</li> <li>• Ikke gjennomslag for unghundklasse på skogsprøve.</li> <li>• Krav til Jaktchampionat under diskusjon.</li> </ul>

<b>53/23</b>	<b>Fuglehunden og sosiale media</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Frist neste møte 25. juli, men levér helst tidligere.</li> <li>• Leder: Jaktrådet.</li> <li>• Medlemsportrett er i boks.</li> <li>• Infomail fra Kirsti 31. mai på klubbmail – sjekk om den kommer fram og ikke blir fanget av spamfilter.</li> <li>• Referat fra sommersamlingen (Hilde).</li> <li>• Referat fra Malungen.</li> <li>• Informasjon om Budor og Stange.</li> </ul>

<b>54/23</b>	<b>Innkomne saker/ post</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	Innkjøpt stemmeforsterker fra Strongvoice demonstrert. Lett headset for mikrofon, oppladbar, trådløs. Vekt 350 g. Værbestandig. Stig har muligens større høyttalere som kan kobles til der det er strøm.

<b>55/23</b>	<b>Eventuelt, inkl. neste møte</b>
<b>Saksbeskrivelse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Neste møte</li> <li>• 14. el 15. august</li> </ul>